
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad,  

 

In de commissie Sociaal Bestuurlijk van 16 januari jl. hebben wij u toegezegd dat wij u 

informeren over de samenwerking tussen ONS welzijn en SEC, voordat zij activiteiten Meer 

Bewegen voor Ouderen overdragen. Met deze brief willen wij u informeren over de wijze 

waarop de samenwerking vorm gegeven gaat worden.  

 

Wat willen we bereiken? 

We willen een kwalitatief goed sportaanbod voor kwetsbare ouderen, waarbij ontmoeten, 

sociale samenhang en het signaleren van problemen een belangrijke rol speelt.  

 

Waarom veranderen? 

We hebben ONS welzijn na de fusie gevraagd kritisch te kijken naar hun activiteiten en 

dienstenaanbod. Zitten daar zaken bij die eigenlijk beter bij een andere aanbieder belegt 

kunnen worden. Een daarvan was het Meer Bewegen voor Ouderen. Het organiseren van 

sportactiviteiten is niet bij uitstek een taak van welzijn en daarom kan ONS welzijn inhoudelijk 

onvoldoende sturen op de kwaliteit van deze activiteiten.  Daarnaast zijn is ONS welzijn niet in 

staat ontwikkelingen in het bewegingsspectrum nauwgezet te volgen en daar op in te spelen.   

 

De samenwerking met het SEC 

Het SEC heeft wel de deskundigheid voor sport en bewegen en daarnaast de bedrijfsvoering 

voor de planning en administratie van sportaanbod. Met de hulp van het SEC kan ONS welzijn 
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samen een beter bereik creëren. En dat betekent meer mensen die deelnemen aan activiteiten 

waardoor deze efficiënter kunnen worden geëxploiteerd, maar vooral ook om meer mensen te 

activeren en met meer mensen in verbinding komen. 

 

Het aspect ontmoeten, sociale samenhang en signaleren van problemen is een belangrijk 

onderdeel van het Meer Bewegen voor Ouderen. Daarom heeft ONS welzijn er voor gekozen 

om vooralsnog primair aanspreekpunt te blijven. ONS welzijn blijft graag in contact met de 

deelnemers. Hierdoor blijft het tijdig signaleren van inwoners met problemen mogelijk. Ook 

blijven ONS welzijn daarmee verantwoordelijk voor de kwaliteit en de continuïteit.  

 

Wat betekent het concreet? 

Voor de huidige cursisten betekent dit op dit moment niets. De lessen blijven doorgaan op de 

locaties en met de docenten die men gewend is. Dit geldt tot en met de zomer van 2020. 

Vanaf het najaar zal het SEC steeds meer in beeld komen. Hierbij streven wij wel in het 

behoud van locaties en docenten.   

 

Overdracht 

De afgelopen periode hebben ONS welzijn en het SEC de groepen, docenten en verplichtingen 

in kaart gebracht. Op basis daarvan hebben ONS welzijn en het SEC een overeenkomst 

gesloten om de overdracht per 1 juli 2020 te realiseren. ONS welzijn blijft hoofdaannemer tot 

in 2021. Dit ook vooral omdat ONS welzijn graag verantwoordelijk is en blijft voor de doelgroep 

en omdat ze de verankering en de signaalfunctie tussen doelgroep, SEC en ONS welzijn willen 

borgen. Begin 2021 zal er geëvalueerd worden of de verbetering in het aanbod is gerealiseerd of 

de signaalfunctie voldoende tot zijn recht komt.  

 

Communicatie met docenten en deelnemers 

 Alle docenten en deelnemers zijn op de hoogte van de samenwerking tussen ONS 

welzijn en het SEC.  

 ONS welzijn en het SEC informeren alle deelnemers en docenten over mogelijke 

veranderingen voor hun groep voor 1 juli. 

 

Tot slot zal een gezamenlijk marketing & communicatiecampagne worden gestart om een 

grotere doelgroep te bereiken. De gezamenlijke aanpak start dan na de zomer. 
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Financiële consequenties 

ONS welzijn draagt met de activiteiten ook de bekostiging over aan het SEC. Dit leidt niet tot 

extra kosten.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

Thijs van Kessel 

Wethouder zorg en welzijn 


